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Sz. P.

dr Marek Wojtkowski

Prerydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

Zvnacan siQ z kolejn4 upnejmE proSb4 o informacjg dotyczqc4 mo2liwo5ci

utwardzenia ulic: Noakowskiego, Kryniczna, Blotna. Stan ulic jest bardzo zly. Wyboje,

d"inry i nier6wnoSci stwarzajl zagrohenie dla bezpieczenstwa os6b poruszajEcych sig

pojazdami. Na ulicach Kryniczna i Blotna (dojazd do NadleSnictwa Wloclawek i Osrodka

Edukacji Ekologicznej) nawierzchnig tworz4 znisTs2sne pl5rty betonowe z odslonigtymi

prgtami Zelaznyni.

W zwi4zku z povty Zszymproszg o pozytywn e rczpafrzenie proSby mieszkafc6w.

Zalqczntk: fotografie.
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